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Abstract (en)
It is known per se to add metal powders to explosives, in order to obtain a certain conductivity so that electrostatic charges can be conducted away.
It was necessary, however, to dispense with the achievement of a galvanic conductivity, since a high metal content considerably reduces the power
of the explosive. By admixing a small proportion of rare metal platelets (1) to a binder (3) and to explosive grains (2), a homogeneous mixture can be
obtained which, after pressing to give mouldings, is galvanically conductive. In addition to an explosive sample, a process for the preparation thereof
and a preferred use are claimed. <IMAGE>

Abstract (de)
Es ist an sich bekannt, Sprengstoffe mit Metallpulver zu versetzen, um eine gewisse Leitfähigkeit zu erzielen, damit elektrostatische Ladungen
ableitbar werden. Auf eine Erzielung einer galvanischen Leitfähigkeit musste jedoch verzichtet werden, da ein hoher Anteil an Metall die Brisanz
des Sprengstoffes massgeblich reduziert. Durch das Zumischen eines geringen Anteils an Edelmetallplättchen (1) zu einem Bindemittel (3) und zu
Sprengstoffkörnern (2) kann eine homogene Mischung erzielt werden, welche nach dem Verpressen zu Formkörpern galvanisch leitend ist. Neben
einem Sprengstoffkörper ist ein Verfahren zu dessen Herstellung sowie eine bevorzugte Verwendung beansprucht. <IMAGE>
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